

Name des Ausstellers: VARTA Microbattery GmbH  
Anschrift des Ausstellers: VARTA-Platz 1  
73479 Ellwangen  
Germany  
Gegenstand der Erklärung: Artikel: Zink/Luft Hörgerätebatterien  
Marke: KIND  
Typen: 10, 13, 312, 675

Wir erklären in alleiniger Verantwortung, dass die oben genannten Medizinprodukte der Klasse I alle relevanten und anwendbaren Bestimmungen der Richtlinie 93/42/EWG, insbesondere die grundlegenden Anforderungen gemäß Anhang I basierend auf der Technischen Dokumentation „Produktfamilie Zink/Luft“ erfüllen.

Durchgeführtes Konformitätsbewertungsverfahren: Anhang VII, Richtlinie 93/42/EWG

Diese Konformitätserklärung behält ihre Gültigkeit für 5 Jahre oder wird bei wesentlichen Produktänderungen überprüft und aktualisiert.

Issuer's name: VARTA Microbattery GmbH  
Issuer's address: VARTA-Platz 1  
73479 Ellwangen  
Germany  
Object of the declaration: Article: Zinc/air hearing aid batteries  
Brand: KIND  
Types: 10, 13, 312, 675

We declare on our own responsibility that the Class I medical devices listed above meet all relevant and applicable provisions of the directive 93/42/EEC, especially essential requirements of Annex I, based on technical documentation "Produktfamilie Zink/Luft".

Conformity assessment procedure performed: Annex VII of directive 93/42/EEC

This declaration of conformity stays valid for 5 years or will be revised in case of any significant product change.

Ellwangen, 14.05.2020

*Place and date of issue*

VARTA Microbattery GmbH  
VARTA - Platz 1  
D-73479 Ellwangen  
Germany  


*Company stamp*



Dr. Sebastian Röhler  
Manager Product Compliance

*Signature, name and title*